



DAGORDNING

Styrelsemöte, Sektionen för Industriell Ekonomi

Tid: 2015-11-24, kl. 12.00

Plats: Styrelserummet, M-huset

Kallade: Styrelsen samt ständigt adjungerade

Ärenden:

1. **Mötet öppnas**
2. **Val av mötesordförande**
3. **Val av mötessekreterare**
4. **Val av justerare**
5. **Utskott och grupper rapporterar**
6. **Godkännande av dagordning och mötets utlysande**
7. **Föregående mötesprotokoll**
8. **Kåren rapporterar**
9. **Ekonomi**
 - a. *Kassören rapporterar*
 - b. *Äskningar*
 - i. Äskning för Teknologmössa till Fanbärare (Elin Håkansson) (*Bilaga 1*)
10. **Uppdatering från Seniors kring projekt**
 - a. *Vad?* Seniors behöver nya projekt att ta sig an. Redan dagen efter HT-mötet kontaktade Tempel oss med en lista på möjliga projekt som Seniors skulle kunna tänka sig att arbeta vidare med. Projekten som Seniors nämnde är dem där ansvariga står vid sidan om på listan nedan. De andra är tänkbara projekt som vi i presidiet kom att tänka på. Vi bör skicka en prioriteringslista till Seniors på projekten. Utifrån denna kan de sedan disponera ut ansvariga.

b. *Tänkbara projekt*

- i. Arbete med bil (Nils och Jesper)
- ii. Utvärdering av husfonden (Frans och Johan)
- iii. Utvärdering av postbeskrivningsdefinitioner och namn på funktionärer/poster/utskott/grupper.
Även huruvida ett tillägg kring en att-sats som säkerställer en tvåvägskommunikation i benet är nödvändig. (Jesper, Anne, Nathalie)
- iv. Utvärdering av val i stort och definitionen av en förtroendepost
- v. Fortsatt utvärdering av terminsmöten
- vi. Tack!
- vii. Medaljer
- viii. Utvärdering av en avlönad post
- ix. Fler projekt?

11. InUtI-resan

- a. *Vad?* InUtI har tagit fram ett datumförslag på när resan skulle kunna äga rum och undersökt huruvida det ligger några obligatoriska moment för olika årskurser under den här tiden. Det har visat sig vara laborationer i Energi och miljöfysik för ettorna under två av dessa dagar, vilket berör 16 stycken studenter per laborationstillfälle och dag. Skall resan läggas den föreslagna helgen, trots laborationerna, eller bör den flyttas till omtentaveckan?

12. I-Forum

- a. *Vad?* Det är dags att utlysa en projektgrupp. Hur vill vi utforma mötet?

13. Image

- a. *Vad?* Bör vi fyllnadsvälja en ordförande innan jul, eller vänta till VT-mötet?

14. Inredning av ny möteslokal

- a. *Vad?* Vi har fått en ny möteslokal och dess användningsområde behöver definieras. Utifrån lokalens användningsområde så behöver den även ett passande namn samt inredas. Vad ser vi för potentiellt användningsområde för lokalen? Vem skulle kunna tänka sig vara ansvarig för att se till att lokalen inreds? Skulle det kunna vara ett alternativ att anordna en tävling för sektionens medlemmar?

15. Övrigt

16. Kommande möten

- a. Nästa Styrelsemöte: kl 12 den 1:e december, 2015
- b. Kvällsmöte: kl 17 den 8 december, 2015

17. Städansvariga

- a. Svante och Mathias

18. Mötet avslutas

Välkomna!